
1 ZEER GEHEIM 

MINISTERRAAD 
Nr 1710 

Ex.nr^ 

I Notulen van de vergadering 
gehouden op maandag 14 november 1955 in de Trèveszaal, 
aangevangen 's morgens om 11 uur en 's middags voortgezet 

Aanwezig? De Minister-President Drees en de Ministers 
Algera, Be el, Beyen, De Bruijn, (alleen bij 
de morgenvergadering), Cals (alleen bij de 
punten 6 t/m 9 en 21), Donker, Kernkamp, 
Van de Kieft, luns. Staf, Suurhoff, Van Thiel, 
Witte en Zijlstra (Afwezig is Minister Mans-
holt) 

Secretarisï J.Middelburg 

1. Notulen van de vergadering van 7 november 19 55 

Opmerking naar aanleiding van punt 1 bs De verhouding 
tot Suriname en de Antillen gontwerp-Oorlogswet 

Minister Kernkamp deelt mede, dat de Gevolmach
tigde Minister Pos hem nader heeft geschreven, dat hij 
het wenselijk zou achten als eerst een Rijkswet op grond 
van artikel 34 van het Statuut wordt behandeld. 

2. Ingekomen stukken en mededelingen 

ÜA Deooratiebeleid (Zie notulen M3 
punt 2 d)"~ 

dd. 7 november 1955» 

De Minister-President heeft nog eens nagegaan 
hoe het is gelopen met de kwestie van de toekenning van 
decoraties bij 25-jarige jubilea. Het is duidelijk de 
bedoeling geweest, dat dat niet wordt uitgesloten. 

Minister Zijlstra deelt mede, dat de ambtelijke 
commissie naar aanleiding van de bespreking in de vori
ge vergadering nog eens een nieuwe redactie voor dit punt 
zal bekijken. Spreker acht het wenselijk dit af te wachten, 

^tcZ i^c^it ^ k-* Verkeerscontrole door marechaussee 

U 
J,/Üu*/' van de 

De 
KNAC 

Minister-President heeft een brief ontvangen 
r op wordT aangedrongen bij de 

wegverkeer ook de marechaussee 
schakelen. Spreker wil deze gedach-

, waarin 
controle op het civiele 
ten spoedigste in te schak 
te nog eens steunen. 

Minister Staf ziet dagelijks de moeilijkheden 
met het verkeer op de weg. Het is wel vreemd, dat de 
marechaussees ook niets mogen doen als zij verkeersover
tredingen op heterdaad betrappen. Het zou wel goed zijn 
als zij aanmerkingen zouden mogen maken, 
dat het ook preventief zal werken als op 
marechaussee bij de wegcontrole wordt ingeschakeld. 

Spreker meent, 
deze wijze de 
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van haar standpunt voldoende tijd moest laten. Engeland 
constateert, dat de banden met de Commonwealth-landen 
losser worden en dat het voor de vraag gesteld wordt of 
de banden met de Europese landen versterkt moeten worden. 
Butler zou met Spaak hierover spreken. Het is eigenaardig, 
dat Engeland voor deze zaak meer interesse krijgt, ter
wijl de Duitsers zich er meer van distanciëren en de 
Eransen op het ogenblik bang zijn zich te binden. Spreker 
is van oordeel, dat Engeland zich alleen hiervoor inte
resseert, omdat het ervan overtuigd is, dat er van de 
gemeenschappelijke markt op het continent iets terecht 
komt. Ook om deze reden zal men van Nederlandse zijde 
moeten vasthouden aan het supranationale karakter, an
ders zal de Engelse belangstelling wegvallen. Aan de 
andere kant is spreker versterkt in zijn mening, dat -
mocht Duitsland of Frankrijk niet meewerken en alleen 
een zekere schijnoplossing willen aanvaarden - men dan 
serieus zal moeten overwegen een band aan te gaan in 
een breder kader zo mogelijk met Engeland erbij. 

Minister Beel maakt duidelijk, dat hij er niet 
voor is om de supranationale band te laten vallen. Spre
ker stelt de vraag of het niet noodzakelijk is na te 
gaan voor de toestand, dat eenmaal een orgaan met bevoegd-

7* heden in het leven is geroepen, wat dan het minimum zou 
/fatt-c éfaCA. moeten zijn/b°P het terrein van lonen, prijzen enz./Spre-
\~/fA .Jy: ^#? ker informeert of hierover een studie is gemaakt. 

WA&0*" Minister Be_ven antwoordt, dat deze kwestie 
féAAS/fr/jfóféèiti-^ studie is in Brussel' en ook in de Commissie-Beyen. 

^\jrT^ Sr is een werkgroep, welke institutionele vraagstukken 
jêd'Yim^ê&t*' bestudeert. Als deze gereed is zal spreker het resultaat 

in de Ministerraad brengen. De Minister deelt tenslotte 
*£r(/iC &tt/f nog mede, dat Spaak, die hij van zijn gesprek met 
y jh* *^-f-'s* Butler op de hoogte heeft gebracht, een bezoek aan Bonn 

<4WHWC<<C*O^QXI L0n^en zal brengen. 
AAA jfr/eÉJijU, De Minister-President acht met betrekking tot 
tlGsC* vy&*u*'\\£\! stuk van Minister Spaak Tzie de stukken vermeld on-
Ajt* 9jy* ̂ É#/^er Pun_t 23) de vraag belangrijk in hoeverre men het ge-

^meenschappelijke orgaan wil laten beslissen over het 
MtiAtttJêL £é buitentarief. Spreker vreest dan namelijk een zeer pro

tectionistisch buitentarief. 

mh , Jr—~ ^g-^evoegdhedea van de Assemblee van de V/EU (Brief 
^AJJL Ö^^Tf-^ A va^~3ê~MTmster~va'n Buitenlandse "Zaken-"3'd. 11 november 

iTJ éurfó?}^' n r 'N 9167' met b i j l a g e n ) 

X7 L/ k~ Minister Beven deelt mede, dat de joint commission 
/tCU^r-olgeude maandag bijeen zal komen ter bespreking van de 

// tekst van de overeenkomst inzake de bevoegdheden van het 
A// parlementaire orgaan der Westeuropese Unie. De Minister 

heeft een wijziging betreffende het punt van de motie 
van afkeuring aan de permanente vertegenwoordigers ge
zonden, maar hij heeft hierop nog geen antwoord ontvangen. 
Spreker heeft een notitie over deze zaak naar de Minister
raad gezonden. 

Minister Van de Kieft vreest, dat men dit begin 
van internationale samenwerking te veel overtrekt, waar
door men de zaak juist schaadt. Hij hoopt, dat Minister 
•iieyen aan zijn bezwaren zal vasthouden. 
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